



通告

更改考試報名日期及方式

因應 2019 新型冠狀病毒的最新情況，將於 2020 年 6 月 12 日舉行的地產代理資格考試（「該考試」）將不設親身報名或委託他人代為報名。另外，該考試開始報名日期將由 2020 年 4 月 17 日 9 時正改為 2020 年 5 月 11 日 9 時正。該考試截止報名日期如下（額滿即止）：

郵寄報名：	2020 年 5 月 22 日(星期五)
網上報名：	2020 年 5 月 29 日(星期五)

詳情請參閱本局網站：

www.eaa.org.hk/zh-hk/Examination/Forthcoming-qualifying-examination-schedules，
或發電郵至 cpdc@vtc.edu.hk 或致電 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478 與高峰進修學院考試中心聯絡。

地產代理監管局
2020 年 4 月 14 日

NOTICE

Change of Exam Registration Date and Method

In light of the latest development of COVID-19, registration in person or by a representative will not be available for the Estate Agents Qualifying Examination scheduled for **12 June 2020** (“June EAQE”). In addition, the start of registration for the June EAQE will be changed from 17 April 2020 at 9:00 a.m. to **11 May 2020 at 9:00 a.m.** Registration for the June EAQE will close when all available seats have been filled, or on the following dates:

Postal Registration:	22 May 2020 (Friday)
Online Registration:	29 May 2020 (Friday)

Please refer to our webpage:

www.eaa.org.hk/zh-hk/Examination/Forthcoming-qualifying-examination-schedules
or contact the PEAK Examination Centre (Email: cpdc@vtc.edu.hk or Tel: 2919 1467 / 2919 1468 / 2919 1478) for details.

Estate Agents Authority
14 April 2020